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ställd till  
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att besvaras vid regionfullmäktige 2021-06-22-23 

 
Det pågick ett utvecklingsarbete på avdelning Operation som ansvarig 
sköterska informerade om under utbildningarna för oss förtroendevalda i 
början av mandatperioden. Första delen av arbetet var en enkel typ av 
operationer med relativt få patienter och resultatet var bra med fler 
operationer, bättre möjligheter att planera eftersom operationerna var mer 
lika varandra, men framför allt blev patienterna friska snabbare och behövde 
färre återbesök.  
Detta är något jag ser som viktigt att fortsätta arbeta med. Då jag inte är 
uppdaterad på detta arbete sedan pandemin började så är mina frågor 
följande:  
  
Hur ser utvecklingsarbetet ut idag och på vilket sätt har pandemin påverkat 
detta arbete?  
Finns det fler typer av operationer som har gåtts igenom och förbättrats idag 
jämfört med 2018/2019 och vilka i så fall? 
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